
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZŠ RAKVICE ZE DNE 13. 10. 2021 

1. Prezentace přítomnosti – viz prezenční listina + představení členů školské rady 

2. Jednání školské rady program: 

- Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti ZŠ a MŠ ve školním roce 

2020/2021 

- Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2022 

- Dotazy členů školské rady na pana ředitele školy 

- Odsouhlasení úpravy schváleného školního řádu 

- Řešení dopravní situace v ul. U Měšťanky 

3. Závěr 

 

Jednání zahájila předsedkyně školské rady v 17:00 hod., přivítala členy rady, přítomné 

hosty a představila jednotlivé členy školské rady. 

Dále seznámila přítomné s programem jednání. Nikdo z přítomných neměl připomínky a 

ani body k rozšíření programu jednání. 

 

ad 1. Prezentace 

Na jednání přítomno 8 členů školské rady, paní Bališová byla z jednání omluvena.  

Jednání školské rady se jako host zúčastnil ředitel školy Mgr. Petr Florián. 

 

ad 2.1. Výroční zpráva o činnosti ZŠ Rakvice za školní rok 2020/2021 

Pan ředitel seznámil přítomné s Výroční zprávou školy.  

Při té příležitosti seznámil školskou radu s aktuálním počtem žáků a personálními změnami 

školního roku 2021/2022: 

Do MŠ nastoupila 18. 11. 2020 na pozici asistentky pedagoga Lenka Hegrová. Markéta 

Musilová byla dne 2. 11. 2020 převedena z pracovní pozice asistent pedagoga na učitelku 

MŠ. Z MD se vrátila učitelka MŠ Hana Kašpárková od 25. 8. 2020 do 14. 10. 2020. Od 1. 

9. 2020 nastoupila na pracovní pozici třídní učitelky přípravné třídy Michaela Urbánková. 

Učitelka MŠ Soňa Starynská, ukončila pracovní poměr k 31. 8. 2021. 1. 9. 2020 nastoupila 

do pracovního poměru jako asistentka pedagoga Hana Hřebačková a Silvie Lískovcová. 

1. 7. 2021 byla přijata na pozici učitelky M, Fy, IT Taťána Bajáková a 26. 8. 2021 Magda 

Vališová na pozici učitelky AJ a HV. 26. 8. 2021 byla přijata na pozici pomocné kuchařky 

Leona Knotová a 1. 1. 2021 na pozici uklízečky Milena Straková. 

Aktuální naplněnost školy žáky: 69 dětí školka a 224 žáků ZŠ. 

Školská rada projednala a schválila Výroční zprávu školy za školní rok 2020/2021. Nikdo 

z přítomných neměl dotazy. Při hlasování byl předložený dokument všemi přítomnými 

členy rady schválen. 



Závěr: 

Školská rada na jednání dne 13. 10. 2021 projednala a schválila Výroční zprávu o činnosti 

školy za školní rok 2020/2021 

Výsledek hlasování:   8 - PRO 0 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 

 

ad 2.2. Návrh rozpočtu na rok 2022 

Pan ředitel seznámil přítomné s návrhem rozpočtu školy na rok 2022 a s investičními 

akcemi školy/obce pro období 2019 – 2029. 

Nikdo z přítomných neměl dotazy a rozpočet byl tímto projednán. 

ad 2.3. Dotazy členů školské rady na ředitele školy 

Předsedkyně školské rady přednesla dotazy členů školské rady, které byly položeny 

k osobě pana ředitele školy.  

- Mgr. Kateřina Bališová se v emailové komunikaci dotázala na školní akce a aktivity, 

které se budou konat ve školním roce 2021/2022  

Pan ředitel tyto akce a aktivity jednotlivých učitelů a tříd zaslal emailem všem 

členům školské rady. Vzhledem k tomu, že hosty školské rady byli pouze 

pedagogičtí pracovníci, kteří jsou s akcemi obeznámeni či je plánují osobně, nebyl 

tento bod projednán veřejně. (Seznam akcí viz. příloha k zápisu). 

- Ing. Bc. Luděk Brňák, Ph, D. požádal o informace ke vzdělávací oblasti informatika. 

Pan ředitel pozval na jednání školské rady koordinátorku IT Mgr. Taťánu 

Bajákovou, která představila předmět informatiky a seznámila členy školské rady i 

veřejnost se směrem, kterým se informatika bude v budoucnu v ZŠ a MŠ ubírat. 

Společně s panem ředitelem informovali členy školské rady o spolupráci s Ing. 

Tomášem Krejčířem v tomto oboru.  

ad 3. Odsouhlasení úpravy schváleného školního řádu 

Pan ředitel seznámil členy školské rady s úpravami ve školním řádu.  Jedná se o 

změnu upřesňující způsoby řešení neomluvené absence.  Další úpravy jsou pouze 

formálního charakteru.  

 

Závěr: 

Školská rada schvaluje úpravy ve školním řádu základní školy a pravidlech pro 

hodnocení vzdělávání – platných od 14. 9. 2021 

 

Výsledek hlasování: 8 – PRO  0 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 

 

ad 4. Řešení dopravní situace v ul. U Měšťanky 

Předsedkyně školské rady představila problém dopravní situace v ulici U Měšťanky. 



Dále předala slovo panu Ing. Pavlovi Rousovi, který obeznámil členy školské rady i 

veřejnost s navrhovanými řešeními dopravní situace.  

Navrhovaná řešení:   

- vybudování chodníku vedoucího od ulice Horní po ulici Luční, souběžně s cestou 

v ulici U Měšťanky. Toto řešení by vyžadovalo posunutí plotu u školy, vybudování 

podélného stání pro auta a možné přeložení sloupů vysokého napětí.  

- využití spodní brány v sadu školy a vybudování zpevněného chodníku z parkoviště 

od Janami, přes školní sad do budovy MŠ. Tímto by došlo k vyššímu využití parkoviště 

a dostupnější cesty k MŠ v rámci bezpečnosti. 

- uzavření ulice U Měšťanky i ulice Krátké podpořené značkami zákaz vjezdu, 

s výjimkou zaměstnanců ZŠ a MŠ a obyvatel ul. U Měšťanky, využití spodní brány 

v sadu školy a vybudování zpevněného chodníku z parkoviště od Janami, přes školní 

sad do budovy MŠ. 

ad 5. Závěr, stanovení předběžného termínu dalšího jednání 

Členové školské rady stanovili předběžný termín dalšího jednání na leden/únor. Přesné 

datum upřesní předsedkyně školské rady v měsíci lednu.  

Předsedkyně školské rady poděkovala přítomným za účast na jednání.  

V Rakvicích dne 13. 10. 2021 

Zápis zpracovala: Mgr. Miroslava Klímová, předsedkyně školské rady. 

 

 

 

 


